
Maldegem, 6 September 2013

Beste medestanders,

Goede vrienden en vriendinnen,

Hierbij valt onze tweede N-VA nieuwsbrief in uw elektronische postbus. Opnieuw probeert ons
redactieteam u middels deze nieuwsbrief maximaal te informeren en te betrekken in ons Maldegemse
verhaal van “Denken. Durven. Doen.”.

Deze keer serveren we terug een verslagje van de N-VA interventies tijdens de laatste gemeenteraad.
Onze mandatarissen leveren zonder uitzondering zeer degelijk weerwerk. De N-VA visie weerklinkt luid
op de gemeentelijke oppositiebanken. Helaas worden positieve voorstellen van de oppositie zonder
uitzondering door bestuursploeg weggewuifd. Jammer. Toch zal de N-VA ploeg volhouden en constructief
en positief meewerken aan een beter en veiliger Maldegem.

In de gemeenteraad wordt sinds begin dit jaar pittig gediscussieerd, worden dossiers uitgespit en worden
terechte vragen gesteld. Ten gepaste tijde wordt de meerderheid teruggefloten op basis van objectieve
feiten.  Dit alleen al zorgt voor een verfrissende wind doorheen de Maldegemse politieke wereld.

In ons N-VA verhaal is ieders input welkom. Heb je opmerkingen of suggesties, laat het ons dan weten.

Tot zeer binnenkort!

Lieven Bauwens

voorzitter N-VA Maldegem

lieven.bauwens2@n-va.be

Meer N-VA nieuws via: www.n-va.be/maldegem
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Gezien en gehoord tijdens de
gemeenteraad van 29 augustus

De agenda liet geenszins vermoeden dat we afstevenden op een erg geanimeerde gemeenteraad. Hierbij
een kleine greep uit het rijke aanbod.

Over de invoering van snelheidbeperking tot 70 kilometer per uur in combinatie met
een roodlichtcamera ter hoogte van de kruising N44-Halledreef:

De Kleitse CD&V kopstukken Marleen en Valerie legden spontaan getuigenis af van eigen zwakte door
te stellen dat ze al sinds 2008(!) de veiligheid proberen te verhogen aan dit zwarte kruispunt. Beide
dames hebben nu plotseling na 5 jaar het licht van de Mariagrot gezien en gaan eindelijk met collega
Crevits praten. N-VA Maldegem heeft sterk de indruk dat het holderdebolder aankondigen van
onvoldoende onderbouwde maatregelen getuigt van plat opportunisme en kortzichtigheid.

In dit dossier had de oppositie haar huiswerk bijzonder goed verricht! Naast de voorstellen voor het
plaatsen van een roodlichtcamera en het aanpassen van de timing van de verkeerslichten (OpenVLD),
formuleerde N-VA raadslid Arnout De Lille volgende constructieve voorstellen:

- de zichtbaarheid verbeteren door het verplaatsen van de afvalcontainer/glasbol alsook
door het verwijderen van het bushokje

- de verkeerslichten laten knipperen
- een jaarlijkse sensibiliseringscampagne bij de schoolgaande jeugd
- de verbetering en vernieuwing van de wegmarkeringen: bij het verlaten van Kleit is de

zichtbaarheid richting Maldegem nul-komma-nul omwille van de aanwezige haag. Kan
de stopstreep misschien wat verder richting kruispunt geschoven worden?

- snelheidsremmende maatregelen nemen voor het verkeer in de Halledreef zodat er meer
defensief gereden dient te worden bij het kruisen van de N44.

Als afsluiter richtte Arnout zich nogmaals direct tot de burgemeester om er op te wijzen dat het defensief
(en dus veilig!) oversteken van de N-44 ter hoogte van de Halledreef erg moeilijk is. Bij het oversteken
is op dit ogenblik uitkijken en controleren of het aankomend verkeer wel degelijk stopt onvoldoende
mogelijk!

Over de nieuwe procedure voor de aanstelling van de Maldegemse GECORO
(GEmeentelijke COmmissie voor Ruimtelijke Orde) -adviesraad:

Omdat de benoeming van de nieuwe vertegenwoordigers voor de GECORO nietig werd verklaard door de
provincie, diende de ganse procedure te worden overgedaan. Bart Van Hulle (OpenVLD) hield een zeer
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goed onderbouwd pleidooi om bij de samenstelling van de nieuwe adviesraad een bijkomende
maatschappelijke geleding 'Grondeigenaars' in te voeren. Grondeigenaars betalen de grondlasten en het
is zeer verdedigbaar, ja, wellicht niet meer dan billijk deze op te nemen als één van de maatschappelijke
geledingen. Dit is reeds het geval in tal van andere Vlaamse gemeenten.

Schepen Goethals (Groen) besliste echter per kerende, zonder enig overleg met de coalitiepartner CD&V,
hier niet op in te gaan. Zijn motivatie was bijzonder kort en al even ongepast: "We hebben al 5 geledingen
en dat is er reeds 1 meer dan strikt noodzakelijk". Burgemeester Marleen en schepen Valerie hielden
onderling een kort overleg van enkele seconden en de knieval voor het 'Groene Dictaat' was een feit. Een
zoveelste constructief voorstel verdween in de vuilbak.

Hoe het mogelijk is dat de CD&V-kopstukken op deze manier hun eigen achterban verloochenen is
schrijnend: een dergelijke beslissing wordt door slechts 2 van de aanwezige 12 CD&V'ers genomen. Dit
doet al evenzeer de wenkbrauwen fronsen. Groen regeert, Marleen & Valerie volgen slaafs het groene
dictaat en de rest van het 12-koppige CD&V gezelschap zit erbij en kijkt ernaar (en moet vooral zwijgen).

Onze mandatarissen aan het woord

Maarten Bekaert

Als 'bevoorrecht' getuige had Maarten Bekaert een hele reeks kritische vragen met betrekking tot de
slabakkende dorpsvernieuwing in Donk. Dit zorgde voor behoorlijk wat irritatie aan de overkant van de
tafel. Maarten noteerde alvast dat:

- verzakte opritten hersteld zullen worden op kosten van de aannemer en dit wegens het
gebruik van minderwaardig funderingsmateriaal (niet conform het lastenboek).

- halfslachtige en ronduit gevaarlijke snelheidsremmende maatregelen zullen aangepakt
worden

- de werken tegen eind oktober beëindigd zullen zijn ("we shall see...").

Rudi De Smet

Het gebeuk van Rudi De Smet om gescheiden openbare vuilbakken te plaatsen begint zijn vruchten af
te werpen.

- Vanaf oktober wordt een test uitgevoerd waarbij PMD in een afzonderlijke vuilbak naast
de bestaande openbare vuilbakken op pleinen en parken gedeponeerd kan worden. Bij
milieuschepen Annelies begint het door te dringen dat haar 'NEE' op de vorige
gemeenteraad niet gesmaakt werd en dat de gemeente hier een voorbeeldfunctie heeft
te vervullen!
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- Er komt ook vooruitgang in het dossier van de compostpaviljoenen. In het voorjaar zal
er werk gemaakt worden van compostpaviljoenen in iedere windstreek van Groot
Maldegem.

- Verder werd door Rudi nog even gewezen op een verdere opleiding van onze
gewaardeerde Maldegemse compostmeesters teneinde een aantal schoonheidsfoutjes
weg te werken.

Volledige N-VA ploeg (Maarten, Arsène, Rudi, Arnout, Peter, Nicole, Freddy, Leen en Elke)

Een verenigde en luidruchtige N-VA fractie torpedeerde het voorstel van de bestuursploeg om de prijs
voor de kinderopvang met 40 (veertig!) procent te verhogen en tezelfdertijd de serviceverlening in te
perken. Een maatregel die totaal in tegenspraak is met het eigen CD&V-programma van de kiescampagne
van vorig jaar. Totaal in de steek gelaten door haar 11 collega's had schepen Annelies het bijzonder lastig
dit te verdedigen en ze kon uiteindelijk enkel inroepen dat privé initiatieven nog duurder zijn. Absoluut
respect voor de moedige poging van Annelies maar toch een dikke buis voor de voltallige CD&V-ploeg.

Natuurlijk gingen aansluitend 14 slaafse CD&V-handjes braafjes de hoogte in en de verhoging met 40%
was hiermee een feit.

Freddy Boels

Freddy bracht op de hem kenmerkende wijze onder de aandacht dat de schuld van Maldegem
ondertussen is opgelopen tot een astronomisch bedrag van €45.971.723 of voor de ouderen
1.845.494.708 Belgische Frankskes (de 2 miljard komt in zicht!).

Freddy vindt dat de maatregel om de Adegemse kinderen 20 Eurocentjes te doen betalen voor het vervoer
naar de 'Zandloper' een ronduit belachelijke maatregel is. Maldegem heeft nood aan fundamentele
ingrepen om de schuldspiraal te doorbreken en deze 20 centjes zouden hierbij moeten helpen? Het
afschaffen van het ochtenddrankje en het vieruurtje in de 'Zandloper' kon Freddy al evenmin smaken.

Peter Van Hecke

Het werd ijzig stil bij de bestuursploeg toen N-VA fractieleider Peter Van Hecke in een bijzonder hard maar
zeer terecht pleidooi de werking van de gemeenteraad in vraag stelde. We citeren:

"Wanneer op donderdagmorgen in het weekblad Vrij Maldegem reeds aangegeven is hoe de
meerderheid zal stemmen dan heeft een debat in de gemeenteraad geen zin. Dan heeft de
oppositie vooral geen lessen te krijgen over 'constructief samenwerken', dan moet onze
burgemeester in haar maidenspeech niet de dure woorden 'over de partijgrenzen heen
samenwerken' in de mond nemen."
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Zonder enig weerwoord hing de bestuursploeg uitgeteld in de touwen. Het was een mooi voorbeeld van
"Game, Set and Match".

Over de voorzitter van de gemeenteraad:

Koenraad De Ceuninck (CD&V) had tot vorige week steeds voorbeeldig de gemeenteraad in goede banen
geleid. Op de N-VA banken werd dit absoluut gewaardeerd. Iedereen kreeg voldoende tijd om het woord
te nemen en werd met het nodige respect behandeld. Was Koen met het verkeerde been uit bed gestapt
of had hij instructies gekregen van hogerhand... We zullen het wellicht nooit weten maar feit is wel dat
er van een gelijke behandeling van alle mandatarissen niet langer sprake is. Peter Van Hecke (N-VA) kon
de voorzitter gevat terugfluiten door hem op een aantal belangrijke punten te wijzen in de 'Gedragscode
voor Gemeenteraadsleden'. Voor N-VA is het bijzonder belangrijk om er nauwlettend op toe te zien dat
niemand monddood gemaakt wordt door de al te dominante meerderheid.

Redactieteam N-VA Maldegem

Grote Maldegemse N-VA delegatie op 
“Café bij Bracke: De Stand van het Land”

De reacties van de aanwezigen liegen er niet om: Siegfried Bracke
doorprikt genadeloos de goednieuwsshow van de federale regering en
hij staaft zijn betoog met soms verrassende en vaak ontnuchterende
statistieken en citaten. Maar ook de boodschap dat Vlaanderen
voldoende troeven bezit om de gevaren die onze welvaart bedreigen te
trotseren, slaat duidelijk aan.

Johan De Metsenaere (N-VA Maldegem) verwoordde het op passende
wijze:

“Duidelijk, met veel cijfermateriaal en steeds onderhoudend.
Eens te meer een bevestiging dat mijn bewuste keuze voor N-VA
de enige juiste was !”.
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